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Zápis č. 03/2024 
zo zasadnutia Výkonného výboru STZ dňa 12.06.2024 v Košiciach 

 
 
 

Čas začiatku zasadnutia: 13:40 hod.   Čas ukončenia zasadnutia: 19:40 hod. 
Predsedajúci: Miloslav Mečíř    zapisovateľ: Katarína Gocalová 
               
Prítomní členovia VV STZ :  Mečíř Miloslav, Mihal Mojmír, Kolimárová Mária, Záborský 
Tomáš, Kyseľ Milan, Bartovic Andrej, Mókuš Milan, Tužinská Jana, Varmus Michal, Lupták Igor,  
  
Neprítomní členovia VV STZ:  Zrubáková Radomíra, Sedlák Vavrinec, Stanko Matej, Semjan 
Marek 
 
Počet prítomných členov VV STZ : 10 z 14 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 6 
Počet hlasov potrebných na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina hlasov prítomných 
členov, pri rovnosti hlasov rozhoduje hlas prezidenta  

 
 

Zasadnutie je uznášaniaschopné 
 
Prizvaní : Moška Igor, Baláž Milan, Macko Tibor, Matuščín Pavel, Habas Vladimír, Sihelník 
Michal, Greguška Ivan, Šuhajová Zdena, Páleník Ľubomír, Dedík Peter, Gocalová Katarína 
 
(v zmysle prezenčnej listiny) 
               
Predsedajúci konštatuje, že lehota na prípravu zasadnutia bola dodržaná, pozvánka zaslaná  
30.05.2024.  
 
Program zasadnutia:   
 

1. Kontrola zápisu 
2. Informácie prezidenta a generálneho sekretára STZ  
3. Informácia o aktuálnych výsledkoch reprezentácie 
4. Informácia o priebežnom stave hospodárenia  STZ a dcérskych spoločností 
5. Informácia o realizácii projektu NTC Košice 
6. Úprava rozpočtu STZ a navýšenie príspevku tenisovým klubom v roku 2024 
7. Informácia o priebehu Extraligy a MSR jednotlivcov 

8. Plán činností a zasadaní VV STZ v 2.polroku 2024 

9. Rôzne 

 

Zoznam podkladov k jednotlivým bodom programu + návrh uznesení – zaslané 

elektronicky 30.05.2024:  

                              

K bodu 8:            Plán činností a zasadaní VV STZ v 2.polroku 2024 

K bodu 9:            Rozpis M SR v plážovom tenise na 2024 

                             Rozpis Pohára prezidenta STZ na rok 2024 

                             Návrh podpory domácich a medzinárodných turnajov STZ na rok 2025 
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Zoznam podkladov k jednotlivým bodom programu – zaslané elektronicky 04.06.2024:  

 

K bodu 9:            Zápis zo zasadnutia TR zo dňa 7.5.2024 

                  Systém preplácania zahraničných mládežníckych turnajov v roku 2024 
 

Zoznam podkladov k jednotlivým bodom programu – zaslané elektronicky 05.06.2024:  

 

K bodu 4 a 6:      Výsledky hospodárenia a finančný plán – NTC 

                             Výsledky hospodárenia a finančný plán – STZ 

                             Výsledky hospodárenia a finančný plán – STZ Marketing, s.r.o. 

                             Súhrnné výsledky skupiny STZ 

K bodu 6:            Dodatok č.1/2024 k predpisu: Zásady financovania a výpočtu finančného  

                             príspevku tenisovým klubom STZ na tenisový rok 2024. 

K bodu 9:            Štatút  reprezentanta SR v tenise v tímoch pre Davis Cup a BJKC 

 

Zoznam materiálov predložených priamo na zasadnutí VV STZ:  

 

- Nominácia na letné Majstrovstvá Európy družstiev a jednotlivcov 2024                          

Na úvod zasadnutia VV STZ sa prihovoril prítomným členom VV STZ a členom sekretariátu 
STZ primátor mesta Košice Jaroslav Polaček. 
 
 
K bodu 1:  Kontrola zápisu zo zasadnutia VV STZ z 19.04.2024 
 

- Ľ. Páleník informoval o úlohách, ktoré boli uložené na zasadnutí VV STZ dňa 
19.04.2024. Všetky úlohy boli splnené. 

-  K úlohe č. 02/24/07 – Vypracovať kritériá na hodnotenie rozhodcov s cieľom ich ocene-
nia. 

- M. Varmus informoval o pracovnej verzii hodnotenia rozhodcov. Do diskusie sa zapojili: 
T. Macko, M. Mečíř, M. Baláž. Na najbližšom zasadnutí VV STZ bude predložená finálna 
verzia hodnotenia rozhodcov podľa navrhnutých kritérií. 

- VV STZ poveril generálneho riaditeľa I. Mošku rokovaním so spoločnosťami DSC, s.r.o. 
(lopta DUNLOP) a JOMA SPORT, S.A. (oblečenie) o predĺžení zmlúv na roky 2025-2026 
za minimálne rovnakých podmienok ako doteraz. 

- Ľ. Páleník informoval, že so spoločnosťou DSC, s.r.o. je už zmluva na rok 2025-2026 
podpísaná. So spoločnosťou JOMA SPORT, S.A. sa stále rokuje a čaká sa na odpoveď 
a dodatočné podpísanie zmluvy. Do diskusie ohľadom lôpt DUNLOP sa zapojili:             
M. Mečíř, I. Moška, M. Kyseľ, M. Mihal, T. Macko. V prípade že klub, alebo tréner        
požaduje iný druh lopty DUNLOP, je potrebné poslať informáciu (objednávku) Ľ. Pálení-
kovi. Bližšia špecifikácia daných druhov lôpt je zverejnená na webe ITF. 

 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje:  
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/01       Zápis č. 02/24 zo zasadnutia VV STZ dňa 19.04.2024. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 10           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 0       SCHVÁLENÉ 
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- M. Mečíř navrhol za overovateľa tejto zápisnice Máriu Kolimárovú. 
 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/02       Za overovateľa tejto zápisnice Máriu Kolimárovú. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 9           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 1       SCHVÁLENÉ 

 
K bodu 2: Informácia prezidenta a generálneho sekretára STZ 
Informoval M. Mečíř a I. Moška 

- I. Moška informoval o zaslaní návrhu zmluvy z Ministerstva cestovného ruchu a športu – 
navýšenie o 20% z pôvodného PUŠu. Rada STZ na svojom zasadnutí dňa 20.04.2024 
uložila VV STZ zaoberať sa možnosťou navýšenia príspevku pre kluby v roku 2024. Do 
diskusie sa zapojil: M. Baláž 

- I. Moška informoval o žiadosti na podporu domáceho podujatia BJKC proti Slovinsku. 
Ministerstvo školstva podujatie podporilo sumou 30.000 EUR. 

- informoval o podaní žiadosti aj na podporu dvoch Slovenských medzinárodných turnajov    
(SLOVAK OPEN). 

- informoval o rokovaní s generálnym riaditeľom TIPOSU, na ktorom sa zúčastnil spolu 
s M. Mečířom.  

- informoval, že spolu s M. Mečířom boli aj na stretnutí s generálnou riaditeľkou SLOVAK 
TRAVEL. 

- informoval o dani z nehnuteľnosti pre športové subjekty v Bratislave – zníženie dane 
o 50% zo strany mesta. Uvedené je v riešení. 

- informoval, že počas návštevy na RG 2024 sa stretol s novozvoleným prezidentom Ten-
nis Europe. 

- M. Mečíř informoval o účasti na Valnom zhromaždení SOV aj za účasti p. Krišandu.   
Požiadavka STZ bola, aby zástupcovia STZ boli prizvaní do komisií, ktoré pripravujú 
koncepčné zmeny v športe. Do diskusie sa zapojili: I. Moška, P. Dedík, M. Mihal. 

- A. Bartovic sa informoval o dani z nehnuteľnosti pre STZ – termíny podania žiadosti o 
zníženie. Do diskusie sa zapojili: I. Moška, P. Dedík, I. Lupták, P. Matuščín, M. Mečíř, T. 
Macko. 

 

VV STZ ukladá: 
 
03/24/03    Podať žiadosť o zníženie dane z nehnuteľnosti do 31.01.2025.  
                  
Z.: M. Sihelník         

 

VV STZ berie na vedomie:  
Informácie prezidenta a generálneho sekretára STZ. 

 
K bodu 3: Informácia o aktuálnych výsledkoch reprezentácie SR 
Informoval V. Habas  

- V. Habas stručne informoval o výsledkoch reprezentácie SR na jednotlivých odohraných 
podujatiach – J. Kovalík, A. K. Schmiedlová, R. Šramková. 

- informoval o účasti a výsledkoch junioriek na Roland Garros 2024 – R. Jamrichová,      
M. Pohánková. 
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- stručne informoval o  odohratých turnajoch a výsledkoch U14 – R. Križan, M. Lőrinčík,   
L. Masaryková 

- stručne informoval o  odohratých turnajoch a výsledkoch U12 – M. Sanson, A. Janoško-
vá, S. Nováková 

-  I. Lupták sa informoval na zaradenia trénera M. Semjana v NTC. V. Habas informoval 
o zmenách na postoch trénerov jednotlivých hráčov reprezentácie SR. Do diskusie sa 
zapojil: I. Moška. 

- M. Mečíř spolu s V. Habasom informovali o M SR dospelých, ktoré sa uskutočnili v SNV 
– účasť, termíny, výsledky. M. Mečíř podal návrh na vyhodnotenie M SR dospelých. 

- V. Habas informoval o ďalších odohratých M SR jednotlivcov v daných kategóriách –  
výsledky... 

 

VV STZ ukladá: 
 
03/24/04    Vyhodnotiť M SR dospelých.  
                  
Z.: V. Habas                                                                                                              T: 19.09.2024 

 

VV STZ berie na vedomie: 
Informácie V. Habasa o aktuálnych výsledkoch reprezentácie SR. 

 
K bodu 4: Informácia o priebežnom stave hospodárenia STZ a dcérskych spoločností 
Informoval M. Sihelník  

- M. Sihelník stručne informoval o priebežnom stave hospodárenia skupiny STZ. Vývoj je 
podľa očakávania. Do  diskusie sa zapojili: I. Lupták, I. Moška.  
 

VV STZ berie na vedomie: 
Informácie M. Sihelníka o priebežnom stave hospodárenia STZ a dcérskych spoločností. 

 
K bodu 5: Informácia o realizácii projektu NTC Košice 
Informoval I. Greguška 

- I. Greguška stručne informoval o realizácii projektu NTC Košice a o vadách a nedo-
robkoch, ktoré sú priebežne odstraňované. Kolaudačné rozhodnutie na hlavnú stavbu je 
právoplatné od 30.4.2024. 

- informoval, že od 15.5.2024 bolo NTC Košice spustené do prevádzky. Je používaný   
rovnaký rezervačný systém ako je v NTC Bratislava, informoval o otváracích hodinách, 
cenníku, počte zamestnancov, prenájme prevádzok (od 15.6.2024 prenájom športového 
obchodu) a v riešení je aj prenájom fyzioterapie. Všetky prevádzky by mali byť otvorené 
od 01.07.2024. Spoločnosť NTC Košice, a.s. má 12 zamestnancov. 

- informoval, že mesto Košice uhradilo vklad do zákl. imania do 30.5.2024. Stručne infor-
moval o finančných investíciách, ktoré boli použité na výstavbu projektu NTC Košice       
a o čerpaní úveru. Do diskusie sa zapojili: M. Baláž, V. Habas, I. Moška, I. Lupták. 

- I. Moška stručne informoval o fungovaní NTC Košice od spustenia do prevádzky –  
prenájmy športovísk... Je potrebné rozbehnúť športové akcie...Prvá plánovaná akcia 
bude finálové kolo detského DC a FC  na jeseň 2024, Slovak Junior Indoor v januári 
2025. Z uvedených dôvodov je nevyhnutné zabezpečiť tribúny – žiadosť o dotáciu 
z FNPŠ (výzva). Do diskusie sa zapojili: M. Kolimárová, T. Macko, P. Matuščín, T. 
Záborský, I. Lupták, I. Greguška, A. Bartovic, M. Mečíř, T. Macko, M. Mihal. 
  

VV STZ berie na vedomie: 
Informácie I. Gregušku o realizácii projektu NTC Košice. 
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K bodu 6: Úprava rozpočtu STZ a navýšenie príspevku tenisovým klubom v roku 2024 
Informoval M. Sihelník a I. Moška 

- M. Sihelník stručne informoval o úpravách v rozpočte STZ. 
- I. Moška informoval o zmenách v rozpočte oproti rozpočtu, ktorý bol predložený 

v 04/2024. Do rozsiahlejšej diskusie sa zapojili: I. Lupták, T. Macko, I. Greguška,           
A. Bartovic, M. Varmus, M. Mečíř, M. Kyseľ, Ľ. Páleník. 
 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/05       Úpravu rozpočtu STZ na rok 2024. Navýšenie príspevku tenisovým klubom na rok  
                     2024 vo výške 23,5% a Dodatok č.1/2024 k predpisu: Zásady financovania  
                     a výpočtu finančného príspevku tenisovým klubom STZ na tenisový rok 2024. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 9           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 1       SCHVÁLENÉ 

 

VV STZ ukladá: 
 
03/24/06    Predložiť rozpočet na plánované medzinárodné turnaje Slovak Open muži, ženy  
                  a Slovak Junior Indoor. 
                  
Z.: M. Sihelník                                                                                                          T: 31.07.2024 

  
K bodu 7: Informácia o priebehu Extraligy a M SR jednotlivcov 
Informovala Ľ. Páleník a Z. Šuhajová      

- Ľ. Páleník informoval o návrhu zmeny formátu Extraligy – materiál predložený v 02/2024. 
- informoval o účasti na zasadnutí komisie KRT po odohraní Extraligy. Následne bolo   

zvolané stretnutie zástupcov extraligových klubov (prizvaní aj členovia ŠTK). 
V nadväznosti na to potom zasadala ŠTK. Z uvedených komisií a stretnutia sú vyhotove-
né zápisy, ktoré boli zaslané členom VV STZ. 

- informoval o zhodnotení ročníka Extraligy - vyhodnotenie, sťažnosti, podnety, pripomien-
ky...Formát Extraligy na rok 2025 bude v rovnakom formáte. Vzhľadom na dané         
skutočnosti budú uvedené a navrhované zmeny zapracované do športovo-technických 
predpisov – zmena termínu hosťovania, zmena počtu hráčov na súpiskách, po zverejne-
ní nebude možné dopísať žiadneho hráča na súpisku... 

- A. Bartovic sa informoval o súpiskách detí – dopisovanie bude možné aj počas súťaže.  
Do diskusie sa zapojili: M. Kyseľ, T. Záborský, T. Macko. 

- Z. Šuhajová stručne informovala o priebehu a naplnenosti M SR jednotlivcov. Zápasy 
všetkých kategórií boli vysielané cez live score a live stream. Informovala o sťažnosti na 
nomináciu za región – staršie žiactvo (náhradníci). Do diskusie sa zapojili: M. Mihal, T. 
Macko, A. Bartovic, P. Matuščín. 

- T. Macko informoval, že všetky podujatia M SR sa odohrali za nepriaznivého počasia     
a aj napriek tomu boli zo strany organizátorov výborné zvládnuté, za čo im patrí veľké 
uznanie a poďakovanie. 

- A. Bartovic sa informoval o nominačných kritériách na M SR jednotlivcov do 16 rokov. 
Do diskusie sa zapojili: Z. Šuhajová, T. Macko, I. Moška, M. Mečíř. 
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VV STZ ukladá: 
 
03/24/07    Prehodnotiť nominačné kritériá na M SR jednotlivcov do 16 rokov a dospelých 
                  v nasledujúcom období. 
                  
Z.: V. Habas  

  
- A. Bartovic poďakoval p. Kramárovi (TENIPO) a STZ za prenosy turnajov cez live score 

a live stream. 
 

VV STZ berie na vedomie: 
Informácie Ľ. Páleníka a Z. Šuhajovej o priebehu Extraligy a M SR jednotlivcov. 

 
K bodu 8: Plán činností a zasadaní VV STZ v 2. polroku 2024 
Informoval Ľ. Páleník              

- Ľ. Páleník informoval o pláne činností a zasadaní VV STZ v 2. polroku 2024 – zaslaný 
materiál. Do diskusie sa zapojil: M. Varmus 

- M. Baláž navrhol presunúť bod Návrh rozpočtu na rok 2025 z mesiaca október na      
mesiac november. 

- akcia Tenista roka je predbežne naplánovaná na 11.12.2024. 
 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 9 členov VV STZ 
03/24/08       Termíny zasadnutia VV STZ na: 19.09.2024, 23.10.2024 a  20.11.2024. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 9           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 0       SCHVÁLENÉ 

 

VV STZ berie na vedomie: 
Informácie Ľ. Páleníka o pláne činností a zasadaní VV STZ v 2. polroku 2024. 

 
K bodu 09: Rôzne 
 

- V. Habas informoval o nomináciách na letné Majstrovstvá Európy družstiev 
a jednotlivcov 2024, v zmysle predloženého materiálu – rozhodnutie TR STZ. Nominácie 
na ME družstiev do 16 rokov (chlapci a dievčatá) a nominácii na ME družstiev do 18    
rokov (dievčatá) bude VV STZ schvaľovať hlasovaním per rollam. Taktiež v prípade   
jednotlivcov na ME do 14, 16 a 18 rokov budú nominácie schvaľované hlasovaním per 
rollam VV STZ. Do diskusie sa zapojili: M. Mihal, A. Bartovic, M. Kyseľ. 
 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/09       Nomináciu na letné Majstrovstvá Európy družstiev a jednotlivcov 2024, v zmysle  
                     predloženého materiálu. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 10           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 0       SCHVÁLENÉ 
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- Z. Šuhajová stručne informovala o Rozpise M SR v plážovom tenise na rok 2024 
a o Rozpise Pohára prezidenta STZ na rok 2024 so zmenami na súpiskách, poradím na 
súpiskách a termíne podania súpisiek...Do diskusie sa zapojil: M. Kyseľ. M. Mečíř. 
 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/10       Rozpis M SR v plážovom tenise na rok 2024. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 10           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 0       SCHVÁLENÉ 

 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/11       Rozpis Pohára prezidenta STZ na rok 2024. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 09           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 1       SCHVÁLENÉ 

 
- Z. Šuhajová informovala o klubových kolách detského DC a FC. V jednom z klubov zis-

tené nedodržiavanie stanovených podmienok pre zápočet akcií hráčom. Vyzvala regióny 
na náhodné kontroly zápasov klubových kôl. Do rozsiahlejšej diskusie sa zapojili: M. Me-
číř, M. Mihal, P. Dedík, Ľ. Páleník, T. Záborský, T. Macko, M. Kolimárová, I. Moška, J. 
Tužinská, M. Kyseľ, A. Bartovic, P. Matuščín. 

- J. Tužinská navrhla zvážiť obmedzenie účasti hráčov s lepším rebríčkovým postavením 
na turnajoch nižších tried. Uvedené by malo byť predložené ako podnet na ŠTK. 

- Ľ. Páleník informoval o predloženom materiáli – Podpora domácich a medzinárodných 
turnajov STZ na rok 2025. Do rozsiahlejšej diskusie sa zapojili: I. Moška, A. Bartovic, M. 
Mečíř, T. Macko, I. Lupták. 
 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/12       Podporu M SR jednotlivcov a družstiev ( halových aj letných ) na rok 2025 
                     a podporu Majstrovstiev RTZ na rok 2025, v zmysle predloženého návrhu. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 09           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 1       SCHVÁLENÉ 

 
- Ľ. Páleník informoval o turnajoch, ktoré plánuje organizovať TC Empire Trnava 

a o zaslanej emailovej správe od p. Hlavnu adresovanú viceprezidentovi STZ p. Varmu-
sovi. Do diskusie sa zapojili: M. Mečíř, I. Moška, M. Varmus, M. Kolimárová, P. Matuščín, 
T. Záborský. 

- VV STZ rozhodol, že v nasledujúcich zmluvách ( netýka sa už návrhov zmlúv zaslaných 
TC Empire Trnava do konania tohto VV STZ ) o usporiadaní medzinárodných mládež-
níckych a profesionálnych turnajoch ITF/TE medzi STZ a TC Empire bude v zmluvách 
zahrnutá už len požiadavka o umiestnení banneru (lôg) STZ na týchto turnajoch (banner 
veľkosti 3 x 1 m na centrálnom dvorci) a v zmluvách zostane zahrnutá aj zmluvná pokuta 
vo výške ako už bola schválená v predchádzajúcom období VV STZ (2.500 EUR 
v prípade mládežníckych podujatí a 5.000 EUR v prípade profesionálnych turnajov). STZ 
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nebude v zmluvách požadovať žiadne ďalšie marketingové plnenie týkajúce sa spoloč-
nosti JOMA . 
 

VV STZ schvaľuje/neschvaľuje: 
NÁVRH UZNESENÍ: 
 
Prítomných 10 členov VV STZ 
03/24/13       Podporu medzinárodných turnajov STZ (dospelí a seniori) na rok 2025, v zmysle  
                     predloženého návrhu. 
 
HLASOVANIE:          ZA: 10           PROTI: 0               ZDRŽALI SA: 0       SCHVÁLENÉ 

 
- P. Matuščín informoval o zaslanej a predloženej žiadosti – Výklad ustanovenia ŠTP čl. 

164 SP. Do diskusie sa zapojil: T. Macko. K uvedenému predložil M. Varmus nasledov-
né:  

 
Výklad ustanovenia - Vrchný rozhodca (s platnou licenciou) musí byť osobne prítomný 
na finálových stretnutiach dvojhier a štvorhier.  
  
Pokiaľ nie je na kurte hlavný (empajrový) rozhodca, tak si hráči rozhodujú sami a preto nie    
nutné, aby vrchný rozhodca, alebo jeho zástupca bol prítomný priamo na dvorci.  
  
Vrchný rozhodca je povinný byť pri dvorci, resp. sedieť v hľadisku a postupovať v zmysle 
pokynov pre rozhodcov, keď sa zápas hra bez hlavného rozhodcu. Až keď si to situácia 
vyslovene vyžaduje, tak sa môže postaviť na dvorec, prípadne poveriť svojho zástupcu, alebo 
iného rozhodcu (asistenta) aby sa postavil na dvorec a dohliadal na zápas. 

 
- I. Greguška informoval o predloženom materiáli – Štatút reprezentanta SR v tenise 

v tímoch pre Davis Cup a BJKC. Do diskusie sa zapojili: I. Moška, M. Mečíř, M. Kyseľ. 
 

VV STZ ukladá: 
 
03/24/15    Prepracovať materiál Štatút reprezentanta SR v tenise v tímoch pre Davis Cup  
                  a BJKC a predložiť ho na schválenie hlasovaním per rollam. 
 
Z.: I. Greguška, M. Kyseľ  

  
K materiálu od V. Habasa - Systém preplácania zahraničných mládežníckych turnajov ITF a 
EJT v roku 2024. Do diskusie sa zapojili: A. Bartovic, T. Macko, M. Mečíř, I. Moška, M. Baláž, 
M. Kyseľ, M. Sihelník,  

 

VV STZ ukladá: 
 
03/24/16    Predložiť materiál Systém preplácania zahraničných mládežníckych turnajov ITF a  
                  EJT v roku 2024 na KRT a následne ho predložiť na schválenie VV STZ. 
 
Z.: V. Habas                                                                                                              T: 19.09.2024 

  
- J. Tužinská sa informovala o termínoch zasadnutia jednotlivých komisií. 
- M. Kyseľ informoval o podpísaných zmluvách na Prezidentský pohár zo strany sponzo-

ra.  
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- A. Bartovic sa informoval o zaslanej žiadosti zo strany klubu TK Kúpele Piešťany -  prí-
spevok z Fondu na podporu športu. Do diskusie sa zapojili: I. Moška, M. Mečíř, I. Lupták 

- informoval sa o zozname hlavných empirových rozhodcoch. Do diskusie sa zapojili: Ľ. 
Páleník, T. Macko, M. Varmus. 

- T. Záborský informoval o organizovaní tenisových campov pre U12, U14, U16, ktoré sa 
konajú v NTC Košice. 

- M. Mihal informoval o bodovaní na M SR starších žiakov. Nie je adekvátny bodový po-
mer medzi 16 a 8. Je potrebné prehodnotiť a upraviť bodovanie. Do 05.09.2024 je po-
trebné poslať podnet na ŠTK. 

- M. Mečíř informoval o účasti na RG 2024. Stretnutie so šéftrénerom ČR reprezentácie. 
Porovnanie SR a ČR reprezentácie – výsledky, tréningy... 
 
 
 

Budúce zasadnutie VV STZ sa uskutoční v Bratislave (NTC), 19.09. 2024 (štvrtok) o 13.00 
hod.   
 

 
 
 
 
 


